
Referat af bestyrelsesmøde den 7. februar 2022  
 

Deltagere: Tia, Jon, Hanne, Bente, Gerd, Dorte 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia 

Annas arbejdsprøvning er blevet forlænget med 3 måneder. 

Vi har fået en hest på prøve til handicapridning og til elevskolen. 

Vi har investeret i en ny traktor med harve og vandbeholder til 38.000. 

Kommunen har endnu ikke fået tilbagemelding fra ingeniøren vedr. loft i elevstalden. Når 

de gør det, bliver reparationen sat i gang. 

 

3. Meddelelser fra formanden 

Vi har fået bevilget 199.167 kr. fra 2:1 puljen til renovering af barrierer i stor og gammel 

ridehal. Vi skal selv betale 100.000 til renoveringen. 

Der er købt 4 nye ponysadler for de 10.000 fra Sparnordfonden + 1.000 fra DARs budget.  

Vi kan nu lave en direkte rapportering på CFR medlemstal fra vores system. 

 

4. Prioriteringsliste 

4.1. Evt. alternativ løsning til elvarmepumper etc. 

4.2. Dressurbanen i haven og trailerbanen 

4.3. Indhegning af det trekantede område ved privatfoldene 

 

5. Meddelelser fra udvalgsposter 

5.1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport 

Elregningerne for Q1 2022 er næsten fordoblet ifht. 2021 primært pga. stigende elpriser. 

Der er dialog med kommunen om dette. Desuden bliver der sat målere på alle 

varmepumper og solariet, så vi kan se, om det kan betale sig at investere i en anden løsning 

med et lavere elforbrug. 

 

5.2. Stævneudvalg  

Afholdt springstævne som var en stor succes. 

Der er planlagt følgende DRF stævner i 2022, og det er lykkedes at få lagt stævnerne i 

efteråret i en lige og en ulige uge. Datoerne er også lagt i kalenderen på DARs hjemmeside: 

• 2-3/4/2022 C – Dressurstævne 

• 3/4 /2022  D – Dressurstævne 



• 13/8/2022  D – Springstævne (udendørs) 

• 5-6/11/2022 C – Dressurstævne 

• 6/11/2022  D – Dressurstævne 

• 26/11/2022 D – Springstævne 

• 27/11/2022 D – Dressurstævne 

• 14/1/2023  D - Springstævne 

 

 

5.3. Aktivitets og elevskoleudvalg 

Juleelevstævnet gik fint, og der er kommet nok hjælpere til at fastelavnsstævnet kan 

afholdes d. 26. og 27. februar. 

Der blev holdt partmøde d. 26/1. Referat er lagt op på hjemmesiden under Parter. 

 

5.4. Cafeterieudvalg 

Der er tjent gode penge til både spring- og julestævne. 

 

5.5. Marketing- og sponsorudvalg 

Hanne foreslår, at DAR sætter et budget af til sponsorgaver, 1.000 kr. per D/C stævne. Det 

er væsentligt lettere at få noget, hvis man selv også kommer med noget. Det blev aftalt, at 

der kigges på muligheden, når årsregnskabet ligger klar. 

 

6. Endnu ikke brugte bevillinger: 
6.1. Friluftsrådet – 37.221 til agilitybane (ikke udbetalt) – udløber 28/11/22 
Hvis projektet skal gennemføres, skal der samles en gruppe frivillige ”gør det selv” kyndige 
medlemmer, som vil bruge nogle dage på det. Dorte kigger på det. 
 
6.2. Emil Sylvest Udlejregaards Fond – max. 50.000 til handicaphest (ikke udbetalt) 
Hesten, vi har på prøve, bliver købt for denne donation, hvis vi beslutter at beholde den. 
 
6.3. 2:1 puljen - 199.167 kr. til renovering af barrierer i stor og gammel ridehal (ikke 
udbetalt) – udløber 31/12/22 
Mikael og Jon skal have en dialog med tømreren, som afgav tilbud, om hvornår opgaven kan 
laves.  
 

7. Generalforsamling 
7.1. Dato i marts/start april 
Besluttes i hht. Berthas muligheder 
 
7.2. Hvem er på valg 
Dorte, Michael og Hanne. 



 
7.3. Hvem træder ud 
Michael ønsker ikke at forsætte i bestyrelsen, og der er derfor min. 1 plads, der skal 
besættes. Da der ikke er repræsentanter fra privatstalden i bestyrelsen, er det et stort 
ønske, at en af de ledige pladser besættes af en privatrytter eller en forælder til en 
privatrytter. 
 
7.4. Dirigent 
Tia spørger Bertha, hvornår hun kan sidst i marts og derefter fastlægges datoen. 

 
8. Regulering af DAR priser i 2022 

Vi har haft store prisstigninger på el og vand og har også fået prisstigninger på f.eks foder og 
træpiller. Bestyrelsen vurderer derfor, det er nødvendigt at sætte priserne på ridning, part, 
opstaldning, ridehuskort etc. op – Nettoprisindekset i december 2022 var steget med 3% 
ifht. december 2021, og i januar 2022 var det steget yderligere til 4,34% iht januar 2021. Det 
forventes, at det vil stige yderligere i de kommende måneder, og bestyrelsen har derfor 
enstemmigt besluttet, at stigningen kommer til at være på 5%. Den vil være gældende fra 1. 
maj 2022. 
 

9. DRF’s ordinære repræsentantskabsmøde i Middelfart 2/4. 
Gerd har sagt ja til at deltage. Bestyrelsen må blive enige om en fælles holdning til stillede 
forslag, når disse bliver delt i slutningen af februar. 

 

10. Odense Kommunes invitation til dialogmøde om Velfærdens Fundament. 
Bestyrelsen vurderer ikke, det er relevant for DAR at deltage i dialogmødet. 
 

11. DAR klubtøj 
Ingen ny status fra beridereleverne. 

 
12. Eventuelt 

12.1. Smed 

Der har været nogle stabilitetsproblemer med vores faste smed ad flere omgange over de 

sidste måneder, som bl.a. skyldes en sygemelding. Vi har en god aftale med ham, og han er 

dygtig, så vi ønsker ikke at skifte, men fortsætter ustabiliteten, må vi se på alternative 

løsninger. 

 

 


